## 简要说明

(本篇资料由自治区统计局贸经处整理,电话: 0771-5851921)

## 一、本篇资料主要内容及来源

(一)主要年份广西外贸进出口总额、广西同主要国家(地区)进出口商品总值、广西与东盟进出口商品总值、各市进出口商品总值、主要出口商品、进口商品的数量及金额。数据提供时间为2022

年1月25日(南宁海关)。

(二) 广西对外经济合作情况、主要年份广 西及各市实际利用外资情况(广西壮族自治区商务 厅)。

## **Brief Introduction**

(This information is compiled by the Department of Trade and Economy of the Guangxi Zhuang Autonomous Region Bureau of Statistics, Tel: 0771-5851921)

## Main contents and sources of this information

(i) Total import and export value of Guangxi's foreign trade in main years, total import and export value by major countries (regions), total import and export value from Guangxi to ASEAN, total import and export value by city, volume and value of the major

export and import commodities. The data is provided on January 25, 2022 (Nanning Customs).

(ii) Guangxi's foreign economic cooperation, basic statistics of foreign capital actually utilized in Guangxi and different cities in main years (Department of Commerce of Guangxi Zhuang Autonomous Region).